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Onderwerp: Vervolgvragen Huisvesting Oekraïners Tuitjenhorn / Warmenhuizen mer-
beoordelingsbesluit en Verklaring van geen Bedenking. 
Datum indienen: 7-3-2023  

 
Inleiding: 

De fractie van Jess Lokaal heeft eerder voor de oordeelsvormende vergadering een aantal 
vragen gesteld over het agendapunt huisvesting Oekraïners Tuitjenhorn/ Warmenhuizen. 
Een van de antwoorden luidde als volgt:  
 
‘’Gelet op de tijdelijke aard ligt de bevoegdheid tot het verlenen van de vergunning bij het 
college. Normaliter is hiervoor een uitgebreide omgevingsvergunningsprocedure 
noodzakelijk. Omdat tijdelijke vergunning wordt aangevraagd met toepassing van de Crisis- 
en herstelwet (Chw) kan een kortere reguliere procedure gevolgd worden. Voorwaarden voor 
toepassing van de Chw is een verklaring van geen bedenking van de raad en een 
aanmeldnotitie vormvrije m.e.r. waar uit blijkt dat geen milieueffectenrapport hoeft te worden 
opgesteld. Door het afgeven van de verklaring van geen bedenking geeft de raad (indirect) 
toestemming over het stedenbouwkundige plan.’’  
 
Tijdens de oordeelsvormende vergadering noemde de wethouder het proces om te komen 
tot dit plan een: ‘’Snelkookpanproces’’ en gaf zij aan dat er nog steeds: ‘’ goed gewerkt wordt 
aan het plan.’’  
 
Hieruit maken wij op dat er nog geen definitief plan is en dus eigenlijk ook nergens indirect 
toestemming over kan worden gegeven. 
 
Onze vragen: 

1. Kunt u aangeven hoe deze twee uitspraken zich tot elkaar verhouden? Waar zegt de 
gemeenteraad op 21 maart ja tegen? 
 
De Raad geeft met de verklaring van geen bedenkingen aan dat ze geen bezwaar 
heeft tegen woningbouw op de locatie Noorderlicht. Tevens wordt daarmee 
ingestemd met de provincie die voorgestaan wordt namelijk inzet van de Crisis 
Herstelwet en de tijdelijke ontheffing van het bestemmingsplan door middel van een 
Wabo 2.12 procedure. 
 
Der verklaring van geen bedenkingen is in een eerdere vergadering van uw raad 
reeds genomen, echter de vorm waarin was juridisch niet geheel correct. Door middel 
van dit besluit wordt dat nu gecorrigeerd 
 

2. Kunt u aangeven of de gemeente nog eens wil kijken naar de eerder gedane 
aanbevelingen van JessLokaal op dit plan? 
 
Daar wordt nog eens naar gekeken   

 
 

3. Binnen welke termijn verwacht de gemeente de raad te informeren met een concreet 
en definitief plan? 

 
Dat zal voor de zomer gebeuren. 
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Namens de fractie van JessLokaal, 
Marijn Streefkerk 
 


